
3rd Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

3^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

BILL

33

**AN ACT TO AMEND THE
COMMERCE AND DEVELOPMENT ACT**

PROJET DE LOI

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LE COMMERCE ET LE DÉVELOPPEMENT**

MAY 15 1985

FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK

HON. PAUL DAWSON

L'HON. PAUL DAWSON

EXPLANATORY NOTE

Section 1

(a) The New Brunswick Industrial Development Appeal Board is to consist of not more than seven members.

(b) Three members of the New Brunswick Industrial Development Appeal Board are to constitute a quorum.

NOTE EXPLICATIVE

Article 1

a) La Commission d'appel en matière de développement industriel du Nouveau-Brunswick devra compter sept membres au plus.

b) Trois membres de la Commission d'appel en matière de développement industriel du Nouveau-Brunswick constitueront le quorum.

**An Act to Amend the
Commerce and Development Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Section 10 of the Commerce and Development Act, chapter C-8.1 of the Acts of New Brunswick, 1975, is amended*

(a) by striking out the words “consisting of not more than five members” where they appear in subsection (1) thereof and substituting therefor the words “consisting of not more than seven members”;

(b) by repealing subsection (6) thereof and substituting therefor the following:

10(6) Three members of the Appeal Board constitute a quorum.

**Loi modifiant la Loi sur
le commerce et le développement**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *L'article 10 de la Loi sur le commerce et le développement, chapitre C-8.1 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1975, est modifié*

a) par la suppression au paragraphe (1) des mots «composée de cinq membres au plus» et leur remplacement par «composée de sept membres au plus»;

b) par l'abrogation du paragraphe (6) et son remplacement par ce qui suit:

10(6) Trois membres de la Commission d'appel constituent le quorum.

BILL

PROJET DE LOI

**AN ACT TO AMEND THE
COMMERCE AND DEVELOPMENT ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LE COMMERCE ET LE DÉVELOPPEMENT**

Read first time

Première lecture

Read second time

Deuxième lecture

Committee

Comité

Read third time

Troisième lecture

HON. PAUL DAWSON

L'HON. PAUL DAWSON
